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Årsmøtedokument NBaK 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

Norsk BassetKlubb 

Årsmøte 2024 
 

Det 38. ordinære årsmøte 

09.mars 2024 kl:14:00 

 

 

 

Årsmøtet avholdes på Clarion Airport Hotel Gardermoen. 

Bekjentgjøring av årsmøtet ble gjort i forrige utgave av Bassetposten.  

Innkalling til årsmøte sendes på mail og annonseres på hjemmesidene. 
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Konstituering av møtet: 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden…:  

2. Valg av møteleder…………………………………..: 

3. Valg av referent………………………………………: 

Valg av to til å underskrive protokoll………:1)    2) 

4. Valg av to til å underskrive protokoll………:1)    2) 

5. Valg av tellekorps……………………………………: 1)    2)    
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6. Årsberetning 2023 

Styret har i 2023 bestått av: 
Leder   Thomas Vibeto 
Nestleder  Kaja Videng 
Styremedlem  Britt Anne Refvem 
Styremedlem  Lena Verdal Vittali 
Styremedlem  Hugo Henriksen (gikk av des. 2023) 
Varamedlem  Niels Brandstrup (styremedlem fra des.2023) 
Varamedlem  Svein Olav Rasmussen 
 
 
 
Kasserer   Gry Eriksen 
Sekretær  Britt Anne Refvem 
 
Valgkomite leder  Per Gunnar Vidhammer 
Valgkomite medlem Joakim Moi 
Valgkomite medlem Jon Bruerberg 
Valgkomite vara  Sølvi Therese Dahlberg 
 
Revisor   Per Hoff 
Revisor vara  Odd Hellevik 
 
Raseråd/Valpeformidling: 
 
Basset Hound:   Petit Basset Griffon Vendeen:  Basset Bleu de Gascogne: 
Merete Lien   Mari D. Haukland     
Elisabeth A. Moseby  Geir Lasse Aune     
Arne Toverød   Solvor Bakken     
 
Basset Fauve de Bretagne: Basset Artesien Normand:  Grand Basset Griffon Vendeen: 
Espen Wathne   Per Gunnar Vidhammer   Kjerstin Mostue 
Bjørn Sønsteby   Kai Nave     Anne Lise Soleide 
Tor K. Tveitehagen  Sølvi Therese Dahlberg     
 
 
 
 
 
Pr. 31.12.2023 var det 813 medlemmer i NBaK. Herav 30 husstandsmedlemmer og 2 æresmedlemmer.    

Det har vært avholdt 7 styremøter og er behandlet 28 saker. Alle møtene har vært avholdt digitalt.  
 
Årsmøte 
Årsmøtet i 2023 ble avholdt i Stjørdal. Det var fine lokaler vi fikk låne via lokale JFF foreningen. Etter dette var det 
medlemsmøte med utdeling av priser og det ble servert viltgryte til alle oppmøtte. 
 
 
Raseråd 
Raserådene er fornyet. Det er vedtatt nye retningslinjer for hvordan rådene skal jobbe med og for klubbens raser.  Det 
var mindre interesse for eksternt kurs i regi av NKK, men det vil avholdes kurs ifbm årsmøtet 2024. 
 
Utstilling 
Rasespesialen på Hokksund ble på tradisjonelt vis gjennomført med godt oppmøte. I år var NBaK også medarrangør på 
jakthundutstillingen på Stiklestad. Mange frivillige i tillegg til komiteer og styret gjorde dagene til minnerike opplevelser 
for både nye og erfarne.  
 



 Side 5 av 21 

Spor 
Det har i løpet av året blitt gjennomført 98 blodsporprøver (totalt med bevegelig og ordinær) og 39 bevegelige 
fersksporprøver. Det ble avholdt 2 ordinære blodsporprøver på Skodje og i Sandefjord med godt oppmøte og veldig god 
stemning. Årets klubbmester AK var fra Danmark og EK var fra Norge. Mer info i rapport fra komiteen.  
 
Drev 
Det ble avholdt 3 ordinære drevprøver i 2023. Vega i nord, Trøndelag og Østlandet. Totalt er det gjennomført 129 
drevprøver i 2023. Med mange nye funksjonærer på plass og nyutdannede dommere så er klubben rustet for fremtiden. 
 
Bassetposten 
Det ble 3 utgivelser av bladet vårt i året som var. Det er fortsatt ønske om mer stoff til redaktøren, både bilder og en liten 
historie er velkomment.  
 
Oppsummering: 
Året 2023 har vært fylt med rekordmange aktiviteter. Det er gledelig å se at engasjementet fortsatt er stort rundt i hele 
vårt langstrakte land og at det stadig kommer til nye mennesker som ønsker å bidra til klubbens beste. Med utdanning av 
nye dommere for drev og spor vil vi forhåpentligvis være rustet til å møte den voksende etterspørselen etter å få vist 
frem de dyktige ekvipasjene. Styret vil også i år få rette en stor takk til alle som har bidratt til beste for klubben og våre 
medlemmer gjennom året. Vil du også være med på laget? -ta kontakt om du vil vite mer eller har noe på hjertet  
Den nye hjemmesiden vår begynner å ta form og vil bli et nyttig verktøy for å holde kontakt med medlemmer og formidle 
informasjon. Her også er det lov å komme med innspill  
Økonomien i klubben vår er god. Det er rom for videre investeringer i 2024. 
Styret vil takke alle medlemmer for 2023, og oppfordre til å delta på arrangementer i regi av NBaK.   
 
Vi ser frem til å treffe dere i et nytt og innholdsrikt år. 
 
 
Styret 
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6.1. Årsrapport Drev 2023 

I drevprøve året 2023 så hadde vi 129 starter fordelt på følgende 

39 Bevegelige prøver hele landet 

28 Vega ordinær 

19 Vega Bevegelig 

28 Ordinær Trøndelag 

15 Ordinær Østlandet 

Vi hadde ikke prøver i januar og februar i 2023. 

Vegaprøven er en populær prøve med mange starter over en hel uke, og det ble et flott arrangement med 

Hugo Henriksen i spissen for dette med gode hjelpere rundt seg. Mange kommer igjen og igjen for både 

prøven og det sosiale denne uka. Årets vinner av Vegaprøven ble BFBD Egretoppens Era med 54 p og drev-

cert med eier Steinar Røssvoll. 

 

Trøndelagsprøven gikk av stabelen i år også med mange starter og i løpet av to dager så hadde en 28 starter, 

noe som krever god oversikt over terreng og dommere. Tilbakemeldingene var veldig gode, og et bra 

arrangement av Roger Nordskag og Anders Owesen m/ flere. 

Vinneren av Trøndelagsprøven ble PBGV Loke med 54 p drev-cert med Eier/fører Geir Arne Hafstad 

Østlandsprøven gikk av stabelen sent på høsten i Sandefjord området med Per Hoff i spissen, og det ble en 

veldig bra prøve dette også med gode hunder. 

Vinneren av Østlandsprøven ble i år som i fjor BFBD Max med 52 p drev-cert. Eier og fører Svein Olav Aas. 

Bevegelige prøver hele landet så fikk ALLE som meldte på tildelt dommer og fikk avtale men det har seg slik at 

det ikke alltid passer for fører eller dommer men slik er det noen ganger.. 

Vi har og hatt utdanning av nye dommere i år og det er veldig bra at de får gå sin utdannelse på Vega og at de 

kan komme kjapt i gang med dømming. Husk uten dommere ingen prøver 

 

Gratulere alle deltakere og tusen takk til alle som har bidratt for å få alt dette i havn, og at klubben har disse 

tilbudene til våre medlemmer  
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Drevprøver NBaK 2023 

 

 

 

 

 

 

 

RASE REF.NR ANT Starter TRUKKET KIP 0.PR 3.PR 2.PR 1.PR

PBGV 78-23002 hele lander bev 16 1 3 2 10

77-23001 Vega Ordinær 13 3 2 1 7

78-23001Vega Bevegelig 11 2 2 3 2 2

Trøndelag Ordinær 14 4 5 1 5

Østlandet Ordinær 7 2 5

PBGV TOTALT 61

BFBD 78-23002 hele lander bev 18 4 2 12

Vega Ordinær 13 1 1 2 9

Vega Bevegelig 7 1 1 1 1 3

Trøndelag Ordinær 9 3 1 2 3

Østlandet Ordinær 5 1 4

BFBD TOTALT 52

BBDG 78-23002 hele lander bev 0

Vega Ordinær 2 1 1

Vega Bevegelig 1 1

Trøndelag Ordinær 2 2

Østlandet Ordinær 1 1

BBDG TOTALT 6

BAN 78-23002 hele lander bev 5 1 1 3

Vega Ordinær 0

Vega Bevegelig 0

Trøndelag Ordinær 3 2 1

Østlandet Ordinær 2 2

BAN TOTALT 10

129 4 27 18 16 65
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6.2. Årsrapport Spor 2023 

I 2023 var det god aktivitet med sporprøver. For det meste ledet an av Per Gunnar Vidhammer som gjør en 

utmerket jobb som prøveleder både for de bevegelige prøvene og ved sine lokale ordinærprøver den 21. mai. 

På ordinærprøven startet det 18 ekvipasjer i AK og 14 ekvipasjer i EK. 

Dessuten har Thomas Vibeto medvirket til en vellykket ordinærprøve i Sandefjord 15. juli. Her startet det 10 

ekvipasjer i AK og 13 ekvipasjer i EK. 

  

Det har gått 43 ekvipasjer på bevegelig prøve i AK, mens det var 39 ekvipasjer på bevegelig prøve ferskspor. 

Totalt blir dette 137 starter i alle disipliner. 

 

Sporkomiteen har hatt fire telefonmøter i 2023 

Vi gratulerer deltakerne med gode resultater og takker prøveledere og de andre ildsjelene som hjelper til med 

sporlegging, dømming, terreng m.m. for innsatsen! 

 

6.3. Årsrapport Utstilling 2023 

I år hadde vi også 2 utstillinger som var våre, først ute var Rase Spesialen på Hokksund som det var 
påmeldt hele 92 hunder, var noen få valper påmeldt også her. Deretter var det Stiklestad 
Utstillingen, den var i år flyttet til Stiklestad Camping som var ett mye bedre sted, der var det 
påmeldt 47 hunder som var en økning fra året før, helt supert. Det er vel en av de største jakthund 
utstillingen som blir holdt i Norge. Takk til Anita Verås og Wenche R Dyrendahl som hold i trådene 
der oppe for Bassetklubben.  
En stor TAKK til de flotte oppdretterene som ga Gavepremier til Hokksund utstillingen og takk til 
Merethe og Guro som hadde skaffet masse premier også. Det var også en herlig stemning rundt 
ringen under utstillingen, var også ett kjempe oppmøte under samlingen på kvelden, masse herlige 
folk som dukket opp igjen etter flere år borte Vi får håpe at det blir mange påmeldte hunder på våre 
utstillinger i 2024 også, syns det er litt lite valper som stiller på Hokksund , så vi setter ned prisen på 
Valpepåmeldingene  
Noe annet vi har jobbet med er å booke Dommere i god tid og vi har nå fått dommere fram til 2027.  
2026 har vi også 40 år Jubileum og vi har bedt styret tenke på å sette av noen penger i årene som 
kommer framover.  
Vi trenger hjelp til å få gjennomført disse utstillingen , så er det noen som kan tenke seg å være med 
og hjelpe til enten på Hokksund eller på Stiklestad så sifra .  
Det er åpnet for påmelding både på Hokksund og Stiklestad  
Godt Utstillingsår Takker også Merethe, Guro og Lars Kristian for allt de har bidratt med i 
Utstillingskomiten .  
 
For Utstillingskomiten  
Espen  
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6.4. Rapport fra Raseråd BH 

Rådets aktivitet 
Antall møter: 3 møter i raserådet 1 i NBak møte for raserådene i klubben (Elisabeth og Arne). 
Antall parringshenvendelser: 0 
Antall anbefalte parringer: 0 
Antall parringer uten raserådshenvendelse: 4 
Antall valpeformidlinger: 1 
 
Rasens status: 
(Hentes fra gamle dogweb, gjelder registreringer 1/1-31/12 for rapporteringsåret) 
Reproduksjon: 
Antall kull: 4   
Antall benyttede tisper: 4 
Antall benyttede hannhunder: 3 
Antall fødte valper totalt: 27 
Kjønnsfordelig valper 
Hannhunder: 15 
Tisper:12 
 
Helse: 
Helsetester utført:  
Lafora: Antall ukjent  
Poag: Antall ukjent 
Annet: 
(Hver rase har her forskjellige tester, så sett inn dem her.) 
 
Aktiviteter: 
Antall starter på utstilling: 257 
Antall sporprøver: 7 
Antall drevprøvestarter: 0 
Eventuelt andre aktiviterer:0 
 
Konklusjon: 
Raserådets konklusjon for året   
Raserådet I 2023 arbeidet med oppsummering av helseundersøkelsen utført på rasen i 2022/23, Det 
kom inn 81 besvarelser. HU skal legge grunnlag for RAS dokumentet som skal oppgraderes. Det er 
jobbet endel med dette i 2023, men vi avventer nå ferdiggjøring av nytt skjema/RAS-dokument 
tilpasset alle raser som kommer fra NKK. 
Raserådet har henvendt seg ved mail til styret i NBaK for å få til en dommerkonferanse på alle 
bassetrasene i løpet av 2024. Svar ikke mottat. 
Raserådet har også henvendt seg til NKK for å få endret beskrivelse av rasen fra selskapshund til 
jakthund og brukshund på NKK sidene, dette er utført. 
Raserådet satt fokus på Lafora og POAG, og har anmodet NBaK´s medlemmer gjennom Facebook side 
og hjemmeside, samt flere ganger gjennom Bassetposten om å teste primært hunder som skal 
brukes i avl for å utelukke hunder som er affected. I tillegg har raserådet anmodet om å teste hunder 
som har symptomer på epilepsi for å forsøke å kartlegge utbredelse på sykdommen best mulig på 
våre hunder. 
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Raserådet har fått godkjenning fra NKK på registrering av tester på Lafora og POAG gjennom 
dogweb/NKK. Dette er nå tilgjengelig, og tester kan enkelt bestilles av ønsket veterinær gjennom 
NKKs hjemmesider. 
Raserådet har via NBaK søkt om at testresultater på Lafora og POAG som er utført før testing via 
dogweb var mulig, om å få resultater lagt inn i dogweb etterkant. Dette er nå også mulig og kan 
gjøres ved å sende dokumenterte testresultater inn til NKK. 
Ved årsmøte i NBaK 2023 ble det vedtatt at brukskrav skulle innføres på basset hound for godkjent 
utstillingschampionat. Kravet er minst 3. pr. Raserådet har etterlyst hos NBaK om når regelen trer i 
kraft. 
 
Raserådets plan for arbeidet videre (kortfattet) 
Raserådet har satt fokus på Lafora og POAG og vil fortsatt anmode alle oppdrettere om å teste alle 
hunder som skal benyttes i avl, rasen er liten i Norge, så dette er en sak avlsrådet må prioritere 
videre. 
Raserådet skal oppfordre flere til å melde inn parringer og valper til formidling.  
Raserådet skal øke fokus på trening av basset hound på spor og å stille på hunder på sporprøver 
/drev i 2024. 
Raserådet har som mål å sette opp en hannhund-liste. 
 
Merete Lien 
Elisabeth A. Moseby 
Arne Toverød 

 

 

 

 

6.5. Rapport fra Raseråd PBGV 

Rådets aktivitet: 
Antall møter: Raserådet pbgv har hatt tett kontakt, ukentlig, både via telefon, messengergruppe og 
mail. Alle henvendelser har blitt behandlet i fellesskap av raserådsmedlemmene. 
 
Antall parringshenvendelser: 7, ikke alle endte med parring i 2023. 
Antall anbefalte parringer: 6, ikke alle endte med parring i 2023. 
Antall parringer uten raserådshenvendelse: 4 
Antall valpeformidlinger: 5-6 stykker har tatt kontakt ang informasjon om rase, og/eller ønske om å 
kjøpe valp. 
  
Rasens status: 
(Hentes fra gamle dogweb, gjelder registreringer 1/1-31/12 for rapporteringsåret) 
Reproduksjon: 
Antall kull: 7 
Antall benyttede tisper: 7 
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Antall benyttede hannhunder: 7 
Antall fødte valper totalt: 30 
Kjønnsfordelig valper 
Hannhunder: 18 
Tisper: 12 
 
Helse: 
Helsetester utført: én hund er registret med hd rtg, men dette er ikke noe krav eller anbefaling, da 
HD ikke ser ut til å være et problem for rasen sett under ett. 
 
Aktiviteter: 
Antall starter på utstilling: 53 
Antall sporprøver: se sporkomiteens rapport. 
Antall drevprøvestarter: se drevkomiteens rapport. 
 
Konklusjon: 
Raserådets konklusjon for året: Lite henvendelser ang valper i 2023 også, men ut i fra hva vi vet har 
alle valper fra kullene blitt solgt   til vanlig «leverings-alder». 
Vi erfarer nå at de som ønsker kull og tar kontakt med raserådet, har hørt om poag og har sjekket 
ut/tatt test, i større grad enn tidligere. 
Dette er bra, men fortsatt viktig med informasjon til nye pbgv-eiere. 
 
Raserådets plan for arbeidet videre: Vi følger styret og samarbeider med klubbens andre raseråd i 
vår klubb ifbm å ivareta rasen. 
Vi jobber med å legge ut et midlertidig RAS, og der også de retningslinjene for avl vi i raserådet 
forholder oss til, på hjemmesiden, inntil nkk har avgjort hvordan de ønsker at RAS skal være.  
 
 
 

 

 

6.6. Rapport fra Raseråd BBdG 

Rådets aktivitet: 
Antall møter: Da styret for øyeblikket administrerer rasen har det ikke vært egne møter. 
Antall parringshenvendelser:0 
Antall anbefalte parringer:0 
Antall parringer uten raserådshenvendelse: ikke aktuelt 
Antall valpeformidlinger:- 
 
Rasens status: 
Reproduksjon: 
Antall kull: 2 
Antall importer: 1 
Antall benyttede tisper: 2 
Antall benyttede hannhunder: 2 
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Antall fødte valper totalt: 13 
Kjønnsfordelig valper 
Hannhunder: 5 
Tisper: 8 
 
Helse: 
Helsetester utført: - 
(Hver rase har her forskjellige tester, så sett inn dem her.) 
 
Aktiviteter: 
Antall starter på utstilling: rasen har deltatt på 28 utstillinger, med totalt 49 deltagende hunder 
Antall sporprøver: se sporkomiteens rapport 
Antall drevprøvestarter: se drevkomiteens rapport 
Eventuelt andre aktiviterer: - 
 
Konklusjon: 
Det må jobbes for snarest å få et fungerende raseråd stablet på bena. 
 
 
 

6.7. Rapport fra Raseråd GBGV 

Rådets aktivitet: 
Antall møter: ukjent 
Antall parringshenvendelser:- 
Antall anbefalte parringer:- 
Antall parringer uten raserådshenvendelse:- 
Antall valpeformidlinger:- 
 
Rasens status: 
Reproduksjon: 
Antall kull:0 
Antall benyttede tisper:0 
Antall benyttede hannhunder:0 
Antall fødte valper totalt:0 
Kjønnsfordelig valper: 0 
Hannhunder:0 
Tisper:0 
Helse: 
 
Helsetester utført:  
Aktiviteter: 
Antall starter på utstilling:rasen er blitt stilt på 6 utstillinger, totalt 24 hunder, etter hva 
undertegnede kan se, ingen norsk-eide hunder stilt. 
Antall sporprøver: - 
Antall drevprøvestarter: - 
Eventuelt andre aktiviterer: 
Konklusjon: 
Raserådets konklusjon for året. - 
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6.8. Rapport fra Raseråd BAN 

Det nye raserådet ble komplett i slutten av 2023. Vi har ikke fått referat fra det forrige rådet. Vi har 
foreløpig brukt tid på å komme i gang.  
 
Rådets aktivitet: 
Antall møter: Foreløpig ingen felles møter. Vi har holdt kontakt via meldinger og pr telefon. Har 
planer om første fysiske møte i forbindelse med årsmøtehelga.  
Antall henvendelser som gjelder paringsanbefalinger og valpeformidling er usikkert, da det sittende 
raserådet tiltrådte sent i 2023.  
  
Rasens status: 
(Hentet fra dogweb, 1/1-31/12 2023) 
Reproduksjon: 
Antall kull: 4 
Antall benyttede tisper: 4 
Antall benyttede hannhunder: 4 
Antall fødte valper totalt: 32 
Kjønnsfordelig valper 
Hannhunder: 11 
Tisper: 21 
 
Aktiviteter: 
Antall starter på utstilling: 115 fordelt på 41 utstillinger.  
Antall sporprøver: Formidles av sporkomiteen.  
Antall drevprøvestarter: Formidles av drevkomiteen.  
 
Konklusjon: 
Litt tidlig for en konklusjon etter så kort tid med sittende raseråd.  
Vi vil fremover jobbe for å fremme BAN som en sunn jakthundrase med et eksteriør etter 
rasestandard.   
  
 
Raserådet for BAN;  
Per Gunnar Vidhammer 
Kai Nave 
Sølvi Therese Dahlberg  
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6.9. Rapport fra Raseråd BFdB 

Rådets aktivitet: 
Antall møter:10 
Antall parringshenvendelser:5 
Antall anbefalte parringer:4 
Antall parringer uten raserådshenvendelse: 9 
Antall valpeformidlinger: Anslått til 20-30. 
 
Rasens status: 
(Hentes fra gamle dogweb, gjelder registreringer 1/1-31/12 for rapporteringsåret) 
Reproduksjon: 
Antall kull:14 
Antall benyttede tisper:14 
Antall benyttede hannhunder:13 
Antall fødte valper totalt:68 
Kjønnsfordelig valper 
Hannhunder:33 
Tisper:35 
Helse: 
Helsetester utført: Nei 
(Hver rase har her forskjellige tester, så sett inn dem her.) 
 
Aktiviteter: 
Antall starter på utstilling:195 
Antall sporprøver: ( kontakt eventuelt sporkomitten ved spørsmål)? 
Antall drevprøvestarter: ( kontakt drevkomiteen ved spørsmål)? 
Eventuelt andre aktiviterer: 
 
Konklusjon: 
Raserådets konklusjon for året  (kortfattet) Vi har behandlet 13 saker i 2023, Detaljert rapport med 
forespørsel og svar fra Raserådet i hver sak er levert Styret i Nbak. Ingen nye sykdomshenvendelser i 
2023 
 
Raserådets plan for arbeidet videre (kortfattet) 
Raserådet vil fortsette arbeidet med å få flere planlagte parringer innmeldt for uttalelse og å 
loggføre helsemessige utfordringer i rasen. 

 
 
 
 
 
 
 



 Side 15 av 21 

7. Handlingsplan 2024 
 

Planlagte aktiviteter for inneværende år: 

- Fagkurs 10.mars 

- Bevegelige blod- og fersksporprøver over hele landet 

- Stand på Camp Villmark 15-17.Mars 

- Hokksundutstillingen 19.Mai 

- Ringtrening i fbm utstillingene  

- Ordinær blodsporprøve på Skodje 25.Mai 

- Stiklestadutstillingen 15.Juni 

- Stand og medlemstreff på Jakt og Fiskedagene på Elverum i august. 

- Medlemsmøte med foredrag i August 

- Stand på Oslo Dog Show 20-22.sept 

- Bevegelige drevprøver Hele Landet 

- Ordinær drevprøve på Vega  

- Bevegelige drevprøver på Vega  

- Ordinær drevprøve i Trøndelag  

- Ordinær drevprøve på Østlandet  

 

Det vil bli fortsatt fokus på raserådene i 2024 for å få økt kompetanse og samarbeid mellom raserådene og 

styret. Eventuelle Helseundersøkelser og oppdaterte kompendier for rasene. Tilpasset kurs/utdanning i 

samarbeid med NKK for dette. 

Brukerkurs for digitale hjelpemiddel som e-post og Microsoft Teams planlegges for nye og gamle tillitsvalgte. 

Hjemmesiden er lansert. Det vil bli fokusert på å ferdigstille denne og fylle på med klubbens historikk.  

Profilartikler. Det vil bli satt sammen et utvalg av profilartikler i løpet av året.  
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8. Regnskap NBaK pr 31.12.2023 
 

Resultatrapport NBaK 2023 
  

Inntekter 

Medlemskontigenter  kr        279 250,00  

Annonseinntekter  kr            1 600,00  

Utstillinger                   kr        118 891,00  

Salgsartikler  kr            4 628,00  

Drevprøveinntekter  kr        121 650,00  

Sporprøveinntekter  kr               800,00  

Grasrotandel  kr          13 528,00  

Kiosksalg  kr          13 280,00  

EJFF  kr            2 000,00  

Renteinntekter   kr            5 384,00  

SUM                              kr        561 011,00  

  

Utgifter                  

Gf-Styremøter-bevertning  kr            7 300,00  

Web/annonser/medl.blad  kr          14 250,00  

Datasystem/Domene  kr            4 498,00  

Dommerutg. oppl./kollegiet  kr          46 892,00  

Innkjøp driftsmateriell  kr          10 738,00  

Kontorutgifter                kr            6 825,00  

Gaver, repres.Premier  kr            3 224,00  

Honnorar dommer/funskj  kr               700,00  

Honnorar drevdommere  kr            7 800,00  

Utgifter premiekostnader  kr          18 738,00  

Utstillingsutgifter  kr          21 335,00  

Sporutgifter  kr            5 469,00  

Drevutgifter  kr        206 220,00  

Akt.avg NKK  kr          17 047,00  

Gebyrer                    kr            1 946,00  

Porto                       kr            3 098,00  

Stands                       kr          23 708,00  

Raseråd  kr            7 895,00  

Styrehonnorar  kr          12 500,00  

Inventar  kr            3 648,00  

Utg. 22 bet 2023  kr          79 962,00  

GF- Styremøter-reiseutg.  kr          15 629,00  

Sum                      kr        519 422,00  

  

Totalresultat:  kr          41 589,00  
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Revisors beretning: 
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9. Budsjett NBaK 2024 
 
NORSK BASSETKLUBBs STYRE FORSLAG TIL BUDSJETT 2024 

INNTEKTER 

Medlemskontigent  kr      275 000  

Momsrefusjon  kr        30 000  

Utstillinger   kr        60 000  

Kiosksalg  kr        13 000  

Salgsartikler  kr        10 000  

Drevprøveinntekter  kr      120 000  

Sporprøveinntekter  kr        50 000  

Grasrotandel    kr        15 000  

Renteinntekter  kr          2 000  

SUM  kr      575 000  

UTGIFTER 

Styrets disp.  kr        10 000  

GF- bevertning m.m  kr        20 000  

Dommerutgifter oppl./kollegiet    kr        40 000  

Web.utg. + medlemsblad  kr        50 000  

Innkjøp driftsmateriell    kr        30 000  

Kontorutgifter  kr        15 000  

Gaver-Repres.  kr        20 000  

Honnorar dommere/funksjonærer    kr        10 000  

Honnorar spordommere    kr        25 000  

Honnorar drevdommere    kr        10 000  

Utgifter premiekostnader    kr        25 000  

Utstillingsutgifter    kr        40 000  

Sporutgifter    kr          8 000  

Drevutgifter    kr      200 000  

Aktivitetsavgift NKK    kr        20 000  

Gebyrer  kr          1 500  

Porto  kr        10 000  

Stands  kr        25 000  

Kurs-Seminar  kr        45 000  

Raseråd    kr        16 000  

Godtgjørelser styret og funksjonærer  kr        14 500  

Investeringer utstyr  kr        30 000  

GF - Styremøter,reiseutgifter  kr        20 000  

Innkjøp salgsartikler  kr        20 000  

Avsetning 40 års-jubileum    kr        20 000  

SUM  kr      725 000  

Forventet underskudd   kr     -150 000  
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10. Kontingent 

Justering av medlemskontingent fra 2025. 

Det foreslås å la kontingenten stå uforandret. 

Styrets innstilling: Grunnet klubbens økonomi og mulig økning i NKK sin kontingentandel vil styret 

foreslå å la kontingenten stå uendret.   

Årsmøtets vedtak:  

 

 

 

11. Innkomne saker 

Følgende forslag er mottatt til årsmøtet innen fristen 

 

11.1. Øke nedre aldersgrense for drevprøver. 

Forslagsstillere: Kaja Videng 

På veine av undertegnede, samt raserådene for BH, BAN, PBGV og BFDB 
Stiller vi et forslag om å øke nedre aldersgrense for å stille på drevprøve fra 9mnd til 15mnd. 
 
Begrunnelse: mange hunder i våre raser er rett og slett kommet langt nok i hverken fysisk eller 
psykisk utvikling for slik aktivitet i så lav alder.  
I tillegg med tanke på det enorme fokuset som er på dyrevelferd i dag i samfunnet generelt mener vi 
dette er fornuftig. 
 
Kaja Videng.  
 
 
 

Styrets innstilling: Styret støtter forslaget. 

 

Årsmøtets vedtak:  
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11.2. Endre tidsramme for drevprøver. 

Forslagsstillere: Styret 

Dagens tekst i Drevprøvereglene for Bassets , pkt 5 lyder slik:  
”Tidspunkt/prøveperiode må ligge innen tidsrammen fra 1. september til siste lovlige jakt dag med 
drivende hund for vedkommende viltart” 
 
Styret ønsker å endre teksten slik at det gis mulighet til å forlenge prøvesesongen hvis forholdene 
tilsier det.  
Forslag til ny tekst:  
«Tidspunkt/prøveperiode må ligge innen tidsrammen fra 1. september til ordinær båndtvangsstart» 

Styret 
 
 

Styrets innstilling: Styret støtter forslaget. 

 

Årsmøtets vedtak:  
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11. Valg 

Valgkomiteens innstilling for 2024: 

Leder:   Thomas Vibeto (ikke på valg) 
Nestleder:  Lena Verdal Vittali (NY velges for 2 år) 
Styremedlem:  Per A. Woll (NY velges for 1 år) 
Styremedlem:  Espen Sævik (NY velges for 2 år) 
Styremedlem:  Kaja Videng (NY velges for 2 år) 
1. Vara:   Niels Brandstrup (gjenvalg velges for 1 år) 
2. Vara:   Odd Hellevik (NY velges for 1 år) 
Revisor:   Per Hoff (gjenvalg velges for 1 år) 
Vararevisor:   - - Vakans - -  (NY velges for 1 år) 

Valgkomite: 
Leder:    Sølvi Therese Dahlberg (NY velges for 3 år  
Medlem:  Joachim Moi (1 år igjen) 
Medlem:   Jon Bruerberg (2 år igjen) 
Vara:    Ingar Heer (NY velges for 1 år) 
 
Innstillingen er enstemmig fra valgkomiteen. 

 

Innkomne forslag på kandidater:   

Ingen 
 

Forhåndsstemmer skal være valgkomiteen i hende senest 1 uke før årsmøtet. Forhåndsstemmer kan 
bare benyttes ved valg. Forhåndsstemmer legges i forseglet konvolutt, som igjen legges i en 
konvolutt merket med stemmegivers navn og medlemsnummer. Dette sendes til valgkomiteen ved:  
Per Gunnar Vidhammer 
Nihusvegen 54 
6260 Skodje 
 


